
ELS INFANTS DEL COLL ES MOUEN!

Les escoles del Barri del Coll d’en Rabassa creiem
possible millorar la nostra ciutat, el nostre barri i els voltants
dels nostres col·legis.

Per això, avui, hem decidit unir-nos per a fer nostre el
barri! Volem sentir-nos segurs!

La dependència del cotxe per a moure'ns cap a l'escola i dins
del barri ens ha causat molts problemes (contaminació,
accidents, embussos, aparcaments poc segurs.....) sobretot a
les entrades i sortides del col·legi.

Palma, ha estat declarada com a Ciutat Amiga de la
Infància i, per això, volem reivindicar el nostre dret a gaudir
d'un barri més segur, on puguin conviure vianants, bicicletes
i, un bon ús del transport públic.

Per això, DEMANAM:

1.-Als nostres polítics que, es centrin en les persones i no en els cotxes; donant més
importància a vianants i ciclistes, sobretot als voltants dels nostres col·legis.

2.-Passos de vianants segurs i ben senyalitzats; assegurant-se que els cotxes
compleixen amb la velocitat màxima de 30km/h.

3.-Més aparcaments per a bicicletes (sobretot prop dels col·legis) i més aturades de
bus: prop de botigues, col·legis,...

4.-Ampliar i senyalitzar millor els carrers, amb espais per a que vianants i bicicletes
puguin moure's amb seguretat.

AIXÒ, ENS AJUDARÀ A ACONSEGUIR:

- Accidents ZERO! Més seguretat al carrer per a infants i majors.

-Ajudar a que els infants puguem moure'ns pel barri per nosaltres mateixos,
amb seguretat i tranquil·litat.

-Crear espais respectuosos. Tenint en compte les hores d'entrada i sortida dels
col·legis i, els llocs on els infants del barri som presents (parcs, zones esportives,...)



-Millorar la nostra salut. Moure's a peu o amb bici, ens ajuda a estar sans.

-L'ús de la bici com a mitjà de transport respectuós amb el medi ambient.

-Reduir la contaminació i lluitar contra el canvi climàtic

-Estalviar molts doblers, ja que l'ús de la bici i caminar és gratis i, en aquests
moments, el preu de la benzina és una despesa molt gran per a les nostres famílies.

Aconseguint que el Coll d’en Rabassa sigui un barri que camina i va amb bici,
un model més respectuós amb les persones i amb el medi ambient. Un model
pel qual els infants del barri, juntament amb les nostres famílies, hem de
lluitar.


